



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://catholic-dlc.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

請代通傳給堂區或團體中
各司鐸及執事。謝謝！

致：堂區主任司鐸及修會／使徒生活團／監督團的會院上司
敬愛的神父／修士／修女：

奉上兩則信友禱文範例，為楊主教安息，並為香港教區祈禱，可供選用。

1. 請為楊鳴章主教祈禱，求主賜他永享安息，獲得忠僕的賞報。為此，我們同聲祈禱。
2. 請為香港教區祈禱，求主幫助我們團結一致，堅守崗位，並求主光照教區，早日物色到主所派遣的牧者。為此，我們同聲祈禱。

主佑平安！



教區禮儀委員會辦事處
2019年1月4日

Kindly circulate to all priests and deacons.
Thank you very much.

4 January 2019

To: Parish Priests and House Superiors of Religious Institutes / Societies of Apostolic Life / Personal Prelature
Dear Reverend Father / Brother / Sister,

We provide herewith two general intercessions for your perusal:

1. For Bishop Michael Yeung, that he may rest in peace, and receive the eternal reward of the faithful servant, we pray to the Lord.
2. For our Diocese, that in solidarity we hold fast to our own positions, and enlightened by God we may look for a pastor sent by Him, we pray to the Lord.

God bless.

Office, Diocesan Liturgy Commission